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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 38 

 

Dato: 09. maj 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: MMJ 

Afbud:  

________________________________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden. - Dagsorden er godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 37. - Referatet er godkendt. 

 

3. Orientering fra formand 

1. Status OG`s Generalforsamling 17.05.2022. Generalforsamlingen bliver afholdt i 

Hjorteparkens fælleshus, Bjarne Ø orienterede, at der ikke havde været den store 

tilmelding. OG betaler for lån af fælleshus samt kaffebrygning. Frank sørger for at 

der er ”vand” de kan købe. 

2. Status mangleudbedring Skjøde. Bjarne har i mail den 19.4.22 presset på hos 

OKF, for at få afsluttet 1. års gennemgangen med Skjøde. I den forbindelse har 

han opfordret OKF til at komme med et bud på, hvordan vi kan få sagen afsluttet 

meget snart. Da Bjarne indtil videre ikke har fået nogen tilbagemelding på denne 

opfordring, vil han bede OKF om et møde om sagen snarest mulig. 

3. Markvandring DAB vedr. budget 2023. Stefan Carlino er ansvarlig for 

udarbejdelse af Hjorteparkens budgetter og har i den forbindelse været på 

”markvandring” med bestyrelsen (Bjarne Ø og Arne deltog) den 28.april. Stefan 

havde medbragt et budget ark fra sidste år, hvor der er sat 60.000kr af til 

vedligehold. Vi har meddelt at vi ikke forventer at udføre væsentlige 

bygningsarbejder så længe vores bygninger er omfattet at 5-års 

entreprenørgarantien. Derfor besluttede vi at afsætte et tilsvarende beløb i 

budgettet for 2023. Der var enighed om at træværket ikke skulle males som 

tidligere beskrevet, hvorfor det blev besluttet at de 60.000kr. i 2023 blev afsat til 

andre formål, der i givet fald ikke vil være omfattet af 5 års garantien, 

eksempelvis mindre reparationsarbejder, supplerende hækplanter hvis vi ikke får 

vores krav igennem hos Skjøde. 

4. Status udestående punkter DAB. 

a. Råderetskataloget. Er modtaget her til morgen med kommentarer fra 

Lubna. Se punkt 5.3.1 
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b. Forsikring hos Codan. Bjarne har endnu ikke fået svar fra DAB hvorfor 

prisdifferencen er så stor på den ny forsikring hos Codan sammenlignet 

med den gamle forsikring. 

5. Brunata. Brunata kommer og tilslutter vores vand og varmemålere til 

fjernaflæsningen fredag den 10. juni 2022. VIGTIGT. Husk at være til stede eller at 

aflevere en nøgle så Brunata kan komme ind i huset denne dag. 

6. Andet:  Afregninger vand og varme 2021. Arne spurgte til vores afregninger for 

vand og varmeaflæsning i 2021. Bjarne Ø informerede om at DAB har fået vores 

egne tal for varmeaflæsninger pr. 31.12.2021 og bruger disse tal til udregning af 

afregningen for 2022. - Bjarne G rejste et spørgsmål, ”er vi fri for at betale 

målerafgift når vi har varmepumper”? Bjarne G vil sende spørgsmålet til DAB. 

 

4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

1. Hjertestarterindsamling og fremtid. Jette orienterede, at vi igen i år havde gået 

os til en et års service af vores Hjertestarter. Mange tak til dem der gik. Der var 

enighed om i bestyrelsen at finde en anden løsning til næste år. 

2. Status, Bygningsgruppen. Bestyrelsen drøftede bygningsgruppens arbejde. 

3. Orientering vedr. økonomi og regnskab. Vi har fået forelagt et foreløbigt udkast 

til regnskab 2021 som DAB har fremsendt til revisoren. Det reviderede regnskab 

vil blive forelagt på Regnskabsmødet.  

4. Andet.  

a. Galleriophæng/billeder: Merete orienterede at FHU har sørget for 

galleriophæng til billeder i fælleshuset. Den første der udstiller de næste 2 

måneder, er maleren Birger Severinsen. Der kommer nærmere om en lille 

fernisering. 

b. Fredskoven. Arne bragte et emne op vedr. Fredskoven. Glennie og Kjelds 

hus ligger i skygge af Fredskoven, hvilket de er meget kede af. På 

lokalplanen er der vist en skovbyggelinje, det viser at Glennie og Kjeld bor 

for tæt på Fredskoven.  Ud fra lokalplanen ville det være rimeligt at man 

fælder nogle træer. Arne laver et udkast til kommunen 

 

5. Sager til behandling 

1. Drøftelse og præcisering af bestyrelsens bevillingsregler /ansøgning / bevilling. 

Emnet blev drøftet og vil blive taget op senere. 

2. Drøftelse af ejendomsforsikring (gammel/ny). DAB har fortsat ikke besvaret 

spørgsmål om forskelle i dækning hhv. pris på ny og gammel forsikring. Bjarne 

følger op på sagen.  

3. Drøftelse af Hjorteparkens dokumenter.  

a. Råderetskataloget er kommet tilbage fra DAB/Lubna med kommentarer 

fra juristerne. Bestyrelsen gennemgik og kommenterede dokumentet på 

mødet, der efterfølgende er sendt retur til DAB for endelig til rettelse. 

Herefter er det planen at dokumentet udsendes til beboerne og 
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efterfølgende gennemgås på et Fællesmøde inden det skal godkendes og 

vedtages på et Fællesmøde. 

b. Forretningsordenen. Blev kort diskuteret, Bjarne G sender den gamle 

forretningsorden ud til bestyrelsen med kommentarer for senere 

diskussion.  

c. Udarbejdelse af forslag til behandling på FM ang.  ud- og 

indflytningsproceduren. Emnet udsættes til næste møde. 

 

6 Eventuelt: Bjarne efterspurgte om der var nogen der havde den sidste udgave af ”Blå bog”.  


